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Az elmúlt időszakról néhány gondolatban elmondható, hogy az előző beszámolóban          

foglaltaknak megfelelő átrendeződés folyamatban van. Az ICE sikeresen és jó hangulatban           

telt.  

Sajnos célkitűzéseink közül néhány eddig nem valósult meg, úgy mint a gimnázium            

látogatások hagyományának felélesztése, vagy a természettudományos tábor megteremtése.        

Utóbbi projektünk újra terítékre került, a koncepció alkotás folyamatban van.  

NEA szakmai pályázatunk is egy természettudományt népszerűsítő programon fekszik.  

Kiemelten fájó, hogy olyan projektek, amelyek már hagyományszerűvé kezdtek volna válni           

- mint például az alapítványos üzemlátogatások vagy közös utazások - az ezt megszervező             

önkéntesek hiányában haltak el. Az ilyen és ehhez hasonló programok megszervezése a            

jövőben is csak azon fog múlni, hogy csatlakozik-e az alapítvány csapatához olyan személy,             

akinek van ötlete és ambíciója ilyen programok szervezésére hallgatótársainak az          

Alapítvány égisze alatt. Minden, akár eddig fel nem merült ötlettel is keressetek minket             

bizalommal, a lehetőségek tárháza határtalan. A féléves érettségi előkészítők elindultak,          

rendben zajlanak. 

Köszönjük, hogy elolvastad beszámolónkat, kérdésekkel és ötletekkel keress minket         

bizalommal! 
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